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32/2024. (IV.22.) VB 
Tárgy: Napirend 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Idegen-
forgalmi Bizottsága az ülés napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 

1.) Vagyonrendelet módosítása (3) 
2.) Volánbusz Zrt. 2023. évi beszámolója az autóbusszal végzett helyi személyszállítás köz-

szolgáltatási tevékenységére vonatkozóan (8) 

3.) Szentes, Tiszai partfürdő 69. számú bérelt telken álló nyaraló felépítmény elővásárlási 
joga (zárt 13) 

1.) Vagyonrendelet módosítása (3) 

Pásztor Antal: 
Megkérdezte Labádi-Fébert Andrea előterjesztőt, van-e az anyaghoz kiegészítése? 

Labádi-Fébert Andrea: 
Kiegészítése nem volt. 

Pásztor Antal: 
Megkérdezte, van-e valakinek kérdése, véleménye az előterjesztéssel kapcsolatosan? Mivel nem volt 
kérte, aki elfogadásra javasolja a határozati javaslatot, szavazatával jelezze. 

A Bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

33/2024. (IV.22.) VB 
Tárgy: Vagyonrendelet módosítása 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Idegen-
forgalmi Bizottsága megtárgyalta a ..Vagyonrendelet módosítása" tárgyú előterjesztést és a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

2.) Volánbusz Zrt. 2023. évi beszámolója az autóbusszal végzett helyi személyszál-
lítás közszolgáltatási tevékenységére vonatkozóan (8) 

Pásztor Antal: 
Köszöntötte a VOLÁNBUSZ Zrt. részéről megjelent Papp László senior helyi közszolgáltatási szakér-
tőt. 
Megkérdezte, van-e kiegészítése az írásban kiadott anyaghoz? 
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JEGYZŐKÖNYV 

Készült Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési, - fejlesztési és Idegenfor-
galmi Bizottságának 2024. április 22. napján 13.00 órakor a Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal 
Konferencia termében megtartott soros nyílt üléséről. 

Jelen voltak: 
Pásztor Antal 
Móra József 
Pohl Anette 
Szűcs György 
Móra József 

Távolmaradását jelezte: 
Antal Balázs Tibor 

Később érkezését jelezte: 
Besenyei Gábor 
Dr. Kormányos József 

bizottsági elnök 
levezető elnök 
bizottsági tag 
bizottsági tag 
bizottsági tag 

bizottsági tag 

bizottsági tag 
bizottsági tag 

A Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal részéről jelen volt: 
Döbrőssyné dr. Seres Ilona 
Dr. Danyi Katalin 
Balogh Imre 
Labádi-Fébert Andrea 
Berezvai Csilla 
Takács Gábor 
Szél Zoltánné 

jegyző 
aljegyző 
Számviteli és Tervezési Iroda vezetője 
Műszaki Iroda vezetője 
főkertész 
főépítész 
j egyzőkönyvvezető 

További meghívottak: 
Kiss Ferenc 
Matkócsik Pál 
Papp László 

Szentes Városellátó NKft. műszaki vezetője 
Vendégszeretet Egyesület elnöke 
Volánbusz Zrt. senior helyi közszolgáltatási szakértő 

Pásztor Antal: 
Köszöntötte az ülésen megjelent tagokat, meghívottakat. Megállapította, hogy a Bizottság 4 tagja jelen 
van, távolmaradását Antal Balázs Tibor, később érkezését Besenyei Gábor bizottsági tag jelezte. A ha-
tározatképes ülést megnyitotta. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki a meghívóban kiközölt napirenddel egyetért, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a napirendet 4 igen szavazattal 
elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
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Papp László: 
Közölte, az előterjesztés önmagáért beszél, még kedvezőtlen elemeket sem tartalmaz, így nincs szó-
beli kiegészítés sem. 

Pásztor Antal: 
Megkérdezte, van-e kérdése valakinek? Megkérdezte, hogyan állnak a buszvezetői létszámmal, van-e 
probléma ezen a területen? 

Papp László: 
Szentes helyi buszközlekedéséről van szó, mely a helyi telep kisebb feladatkörét érinti. Kijelentette, a 
VOLÁNBUSZ Zrt-nek vannak humán problémái, de ezt a területet nem érinti. 

Pásztor Antal: 
Összefoglalva, nincs veszélyeztetve a helyi közlekedés. Megkérdezte, van-e valakinek véleménye az 
előterjesztéssel kapcsolatosan? 

Móra József: 
Kifogásolta, melyet már az előző évben is felvetett, még mindig nem változtatták meg a buszmegálló 
nevét, hiába kérte az Önkormányzat. Több éve beszélnek már erről. 
A 4401-es úton Szentes-Szarvas között a 22,4 km megálló nevéről van szó. mely 16,1 km-nél van. Hi-
ába kérték, a buszmegálló nevét ..Piti kanyar" névre változtassák meg. ez nem történt meg. 
A másik probléma nem az előterjesztés része, de a városi buszpályaudvar működésével kapcsolatos. 
Kérte, hogy ne telephelyként használják, ne zavarják az ottlakókat. Téli időszakban kora reggel hosszan 
járatják a buszokat, ami zavarja a környék lakosait, szennyezik a levegőt a belvárosban. Ezt már több 
alkalommal tette szóvá, szerencsés lenne, ha a buszpályaudvart tényleg csak annak használnák, nem 
pedig telephelynek. Ezekkel a kiegészítésekkel kérte, fogadják el a beszámolót. 

Papp László: 
Emlékszik, az előző évben is felvetődött ez a probléma. Kijelentette, biztosan nem a többletüzem-
anyag miatt maradt meg a buszmegálló. 

Móra József: 
Közölte igen, már 2-3 éve is szóvá lett léve, de nem történt semmi, csak a helyi kirendeltségvezető 
személye változott. 

Papp László: 
A buszpályaudvarral kapcsolatos probléma már korábban is felmerült? 

Antal Balázs Tibor bizottsági tag megérkezett. 
A bizottság létszáma: 5 fő. 

Papp László: 

Kérte pontosítani a jelzett buszmegálló helyét. 

Móra József: 
Ismét elmondta: Szentes-Szarvas között a 4401-es főút mentén a 20,4 km kő megállóhelyen a Piti ka-
nyar megállóban, ami 16,1 km-nél van. 
A 440l-es út felújításánál kifogásolták, hogy a megállót felújították, mert kb. 25 éve nincs a megálló-
ból sem felszálló, sem leszálló utas. Véleménye szerint csak a menetrend szerint jó, valamint többlet-
üzemanyag felhasználást eredményez a megálló megléte. Kifogásolta, hogy az útfelújítás kapcsán is 
legalább félmillió forintot a megálló felújítására fordítottak. 
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Dr. Kormányos József bizottsági tag megérkezett. 
A bizottság létszáma: 6 fő. 

Papp László: 
Feljegyezte a problémát, de véleménye szerint a buszvezetőknek is jobb lenne, ha nem lenne ott meg-
álló. 
Amennyiben az útfelújítás kapcsán az úton van megállóhely az útfelújító hozza a döntéseket, esetleg a 
Volánbusz Zrt-t megkérdezi. Amennyiben megszüntetnek egy megállóhelyet, nagyobb probléma újra 
létesíteni, ezért kétszer is meggondolják a megszüntetést. 

Móra József: 
Azt a választ kapták, hogy a következő menetrendi változtatásnál figyelembe veszik az igényt. Azóta 
már két menetrendi változtatás is volt, de a megállóhelyet nem érintette. Jelenleg arra használják a busz-
megállót, hogy a szemetet oda rakják a lakosok, mert ott nem zavarja őket senki. 

Pásztor Antal: 
Megkérdezte a később érkező bizottsági tagokat, van-e kérdésük, véleményük az anyaggal kapcsolato-
san? Mivel nem volt kérte, aki a határozati javaslatot támogatja, szavazatával jelezze. 

A Bizottság 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta. 

34/2024. (IV.22.) VB 
Tárgy: Volánbusz Zrt. 2023. évi beszámolója az autóbusszal végzett helyi személyszállítás köz-

szolgáltatási tevékenységére vonatkozóan 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Idegen-
forgalmi Bizottsága megtárgyalta a „Volánbusz Zrt. 2023. évi beszámolója az autóbusszal 
végzett helyi személyszállítás közszolgáltatási tevékenységére vonatkozóan" tárgyú előter-
jesztést és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Pásztor Antal: 
Mivel más bejelentés, indítvány nem volt, kérte a bizottság tagjait, zárt ülés keretében folytas-
sák munkájukat . 

K.m.f. 

Pásztor Antal 
bizottsági elnök 

Móra 
bizottsági tag 


